



PRESS RELEASE  
COMMUNIQUÉ DE PRESSE  
FRIDAY APRIL 19, 2024



Wild Valley Farms of Croydon, Utah and the Canadian Co-operative Wool Growers Ltd. based out of Carleton Place, Ontario are excited to announce a collaboration to market Canadian wool as the revolutionary sheep wool pellet fertilizer.

Wool Pellets are made 100% from raw wool and are the only fertilizer that reduces watering needs while also creating porosity in the root zone. These Canadian wool pellets will be marketed under the Wild Valley Farms branded Wool Pellets in the North American marketplace and will carry the Canadian Co-operative Wool Growers logo. With this partnership, the Canadian Co-operative Wool Growers Ltd will become the Canadian distributors for Wild Valley Farms products. The two companies are excited to pool resources to further the marketing and visibility of sheep wool pellets and associated products in both Canada and the United States of America. Please look for these products in Canada at all retail stores under the CCWG group of companies or online at [www.wool.ca](http://www.wool.ca) or [www.realwoolshop.ca](http://www.realwoolshop.ca)

Albert Wilde, the Owner & Operator of Wild Valley Farms, feels that this partnership will help strengthen the wool industries in both Canada and the United States. "Our goal is to increase the value and profitability of sheep farmers by using waste wool to improve homes, gardens, and the world with this new innovative fertilizer. This partnership will allow Canadian wool to be utilized for the Canadian market, while increasing Wool Pellet fertilizer education", Wilde stated.

Morgan Moore, the President of the Board of Directors, and Acting General Manager of the CCWG group of companies, had this to say. "The CCWG, a cooperative with a mandate for wool marketing and a mission to capture value in the marketplace for our shareholders, is very well positioned to create and distribute sheep wool pellet products across Canada. The sustainability of this natural fibre with respect to environmental contributions on carbon sequestration, organic fertility, water conservation and more make the future of the wool industry in this country very bright! We are excited to partner with Wild Valley Farms in this pursuit to the benefit of all our shareholders and customers."

For more information, please contact either company at the following:

Albert Wilde  
([albert@wildvalleyfarms.com](mailto:albert@wildvalleyfarms.com))  
Owner & Operator / Opérateur  
propriétaire  
Wild Valley Farms  
Croydon, Utah  
[www.wildvalleyfarms.com](http://www.wildvalleyfarms.com)

Morgan Moore ([morgan@wool.ca](mailto:morgan@wool.ca))  
Acting General Manager & President of the Board  
of Directors / Directeur général par intérim et  
président du conseil d'administration  
Canadian Co-operative of Wool Growers Limited  
Carleton Place, Ontario  
[www.wool.ca](http://www.wool.ca)



PRESS RELEASE  
COMMUNIQUÉ DE PRESSE  
FRIDAY APRIL 19, 2024



Wild Valley Farms de Croydon, dans l'Utah, et La Coopérative Canadienne Wool Growers Ltd., basée à Carleton Place en Ontario, sont ravies d'annoncer une collaboration pour commercialiser la laine canadienne en tant qu'engrais révolutionnaire en granulés de laine de mouton.

Les granulés de laine sont composés à 100 % de laine brute et sont le seul engrais qui réduit les besoins en arrosage tout en créant une porosité dans la zone racinaire. Ces granulés de laine canadiens seront commercialisés sous la marque Wool Pellets de Wild Valley Farms sur le marché nord-américain et porteront le logo de la Co-operative Wool Growers du Canada. Grâce à ce partenariat, la Coopérative canadienne Wool Growers Ltd deviendra le distributeur canadien des produits Wild Valley Farms. Les deux sociétés sont ravies de mettre en commun leurs ressources pour accroître la commercialisation et la visibilité des granulés de laine de mouton et des produits associés au Canada et aux États-Unis d'Amérique. Veuillez rechercher ces produits au Canada dans tous les magasins de détail du groupe de sociétés CCWG ou en ligne sur [www.wool.ca](http://www.wool.ca) ou [www.realwoolshop.ca](http://www.realwoolshop.ca).

Albert Wilde, propriétaire et exploitant de Wild Valley Farms, estime que ce partenariat contribuera à renforcer les industries de la laine au Canada et aux États-Unis. « Notre objectif est d'augmenter la valeur et la rentabilité des éleveurs de moutons en utilisant les déchets de laine afin d'améliorer les domiciles, les jardins et le monde grâce à ce nouvel engrais innovant. Ce partenariat permettra d'utiliser la laine canadienne pour le marché canadien, tout en augmentant la sensibilisation aux engrais pour les granulés de laine », a déclaré Wilde.

Morgan Moore, président du conseil d'administration et directeur général par intérim du groupe de sociétés CCWG, a déclaré ceci. « Le CCWG, une coopérative ayant un mandat de commercialisation de la laine et une mission de capter de la valeur sur le marché pour nos actionnaires, est très bien placé pour créer et distribuer des produits en granulés de laine de mouton partout au Canada. La durabilité de cette fibre naturelle en ce qui concerne les contributions environnementales sur la séquestration du carbone, la fertilité organique, la conservation de l'eau et bien plus encore rendent l'avenir de l'industrie de la laine dans ce pays très prometteur! Nous sommes ravis de nous associer à Wild Valley Farms dans cette poursuite, au profit de tous nos actionnaires et clients.

Pour plus d'informations, veuillez contacter l'une ou l'autre des sociétés aux coordonnées suivantes:

Albert Wilde  
([albert@wildvalleyfarms.com](mailto:albert@wildvalleyfarms.com))  
Owner & Operator / Opérateur  
propriétaire  
Wild Valley Farms  
Croydon, Utah  
[www.wildvalleyfarms.com](http://www.wildvalleyfarms.com)

Morgan Moore ([morgan@wool.ca](mailto:morgan@wool.ca))  
Acting General Manager & President of the Board  
of Directors / Directeur général par intérim et  
président du conseil d'administration  
Canadian Co-operative of Wool Growers Limited  
Carleton Place, Ontario  
[www.wool.ca](http://www.wool.ca)